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AMENDEMENT

Voorstelnummer:
(agendapunt nr. 8a  op agenda raad)

ONDERWERP:  Uitstellen besluitvorming Accommodatieplan Sport

De raad van de gemeente Lansingerland in vergadering bijeen d.d. 3 juni 2021

Ondergetekenden stellen het volgende amendement voor:
Het besluit te vervangen door dit nieuwe besluit:

1. Het accommodatieplan Sport 2021 – 2030 (T21.01062) niet vast te stellen en de bestuurlijke 
besluitvorming uit te stellen tot uiterlijk Q3 2022;

2. In de tussentijd het afwegingskader ten behoeve van verzoeken voor investeringen zoals 
beschreven in hoofdstuk 4.1 van het bovengenoemde plan te hanteren bij besluitvorming over 
toekomstige investeringen in sportaccommodaties.

3. De in het plan opgenomen investeringen niet mee te nemen in de Kadernota 2022 met 
uitzondering van een eenmalige investering van 25.000 euro ten behoeve van de beachvolleybal. 

               
Toelichting:
Het aantal sporters groeit tot 2030 met 15,5%. Op basis van de doorberekening van sportbondsnormen is 
het College van mening dat er voldoende capaciteit is om de groei van 15,5% op te vangen. Uit de 
beantwoording van de technische vragen blijkt dat er geen zicht is op de daadwerkelijke lokale groei en 
krimp;

Naast een mogelijk tekort aan sportcapaciteit (binnen- en buitensport) is een mogelijke 
tegenovergestelde ontwikkeling gaande namelijk afname van het aantal leden (opzeggingen) als gevolg 
van corona; 

De uitvoering van 2 van de 3 voorgestelde investeringen zijn pas gepland in 2025. Het lijkt ons 
onverstandig om ons nu vast te leggen aan toezeggingen, die achteraf – in de tijd – niet verstandig 
zouden zijn gebleken; Verder kunnen de geplande investeringen Sportvelden (pag. 165 van de begroting 
2021) gewoon doorgang vinden. 

Eén van de uitgangspunten van het Accommodatieplan Sport is dat er naar Lansingerland breed wordt 
gekeken i.p.v. de kernen. Dit uitgangspunt wordt – op het gebied van de hockey en voetbal – niet 
uitgevoerd. Dit vraagt o.l.v. de wethouder een gedegen onderzoek naar de mogelijkheden om tijdens 



piektijden het gebruik van accommodaties beter optimaal te gebruiken bij zowel de binnen –  als 
buitensport.

De verenigingenparticipatie wordt door een aantal verenigingen anders beleefd. Ze hebben waardering 
voor het participatietraject, maar ervaren onvoldoende terugkoppeling over de ingebrachte wensen en 
ideeën en missen een onderbouwing bij de afwijzing. Ook de aanbevelingen door de verenigingen aan het 
externe bureau zijn niet (allemaal) mee genomen in de overwegingen om te komen tot het voorliggende 
Accommodatieplan Sport. 

Minimaal 2 verenigingen hebben wensen, die niet zijn opgenomen in voorliggend Accommodatieplan 
Sport en vragen nog om over een nadere afweging.
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